

To: G6 Parents  
From: Dr Agnes Wai, Principal  
Date: 21<sup>st</sup> September 2018

### Secondary Programme Symposium

In order to allow potential students for S1 at St Stephen's College to get exposed to their linking programme and curriculum arrangements, the College is organizing a "Secondary Programme Symposium" for Grade 6 parents. It will be hosted by the Principal and teachers of the College. Details are as follows:

Date: 20<sup>th</sup> October 2018 (Saturday)  
Time: 2:30 pm – 5:00 pm  
Place: Ng Wah Hall, St Stephen's College  
Content: 1. Registration (2:30 pm)  
2. Campus Tour (2:45 pm – 3:15 pm)  
3. DSS Curriculum  
4. S1 Admission  
5. Question and Answer } (3:30 pm – 5:00 pm)  
Remark: Limited Parking is available within the campus (first come first served)

It is hoped that parents will take part in the symposium to get a better understanding of the various arrangements as your child proceeds to secondary in a very short time. Please complete the reply slip and return to the class teacher by 3<sup>rd</sup> October 2018 (Wednesday). Questions concerning the matter can be presented on the reply slip. (It is also possible to raise questions on the spot)

### 升中講座

為了讓家長瞭解六年級同學升讀聖士提反書院中一級的各項銜接及課程安排，故定於2018年10月20日假中學部舉行「升中講座」，由中學部校長及老師主持，誠邀六年級家長出席。講座詳情如下：

日期：2018年10月20日（星期六）  
時間：2:30 pm – 5:00 pm  
地點：聖士提反書院伍華堂  
內容：1. 登記 (2:30 pm)  
2. 遊覽校園 2:45 pm – 3:15 pm  
3. 直資課程  
4. 中一入學申請  
5. 答問時間 } (3:30 pm – 5:00 pm)  
備註：家長來校車輛可停泊於中學校園（車位有限，額滿即止）

請家長踴躍出席是次講座，以期更瞭解貴子弟升讀中學之各項安排。請填妥參加回條，於十月三日（星期三）或以前交回班主任為盼。家長如有提問，可將問題列於回條上（亦可以當場提問）。

以上通告  
六年級家長

校長  
衛燕華博士

二〇一八年九月二十一日

**Secondary Programme Symposium Reply Slip**

**升中講座回條**

I \* will / will not attend the captioned symposium.

本人將 \* 參加 / 不參加 2018 年 10 月 20 日舉行之「升中講座」。

Number of Participants 參加人數: \_\_\_\_\_ (inclusive of parent(s) and student 包括家長及學生)

Name of Student 學生姓名: \_\_\_\_\_ Class 班別: \_\_\_\_\_

Name of Parent 家長姓名: \_\_\_\_\_ Contact number 聯絡電話: \_\_\_\_\_

Question to propose 提問問題:

---

---

---

---

**Katie**

**Secondary Programme Symposium Reply Slip**

**升中講座回條**

I \* will / will not attend the captioned symposium on 20<sup>th</sup> October 2018.

本人將 \* 參加 / 不參加 2018 年 10 月 20 日舉行之「升中講座」。

Number of Participants 參加人數: \_\_\_\_\_ (inclusive of parent(s) and student 包括家長及學生)

Name of Student 學生姓名: \_\_\_\_\_ Class 班別: \_\_\_\_\_

Name of Parent 家長姓名: \_\_\_\_\_ Contact number 聯絡電話: \_\_\_\_\_

Question to propose 提問問題:

---

---

---

---

**Katie**